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Geachte raadsleden, 
 
INLEIDING 
De fractie StemLokaal heeft schriftelijke vragen gesteld met betrekking tot de staat van park Rhoon na 
afloop van het gehouden winterfestival. De fractie heeft hierover de volgende vragen aan de 
wethouder. 
 
Raadsvragen 
 
Vraag 1. Welke afspraken over herstel van eventuele schade zijn er gemaakt met de organisator van 
het winterfestival? 
 
Antwoord: Met de organisatie is de afspraak dat alle gevolgschade voor rekening van de organisatie 
is en dat zij dit ook dienen te herstellen. 
 
 
Vraag 2. Is er samen met de organisator van het winterfestival een inspectie van de ontstane schade 
gedaan? 
 
Antwoord: Vooraf is een 0-meting gedaan van het park en na afloop is een nieuwe ronde gemaakt 
om de schade op te nemen en nadere afspraken te maken over het  herstel ervan.  
 
 
Vraag 3. indien ja , wat was daarvan de uitkomst? 
 
Antwoord: Op een aantal locaties in het park is schade geconstateerd die veelal groen gerelateerd is. 
Hierover is de afspraak gemaakt dat deze door een erkend hovenier worden opgelost op kosten van 
de organisatie.  
 
 
Vraag 4. indien nee, waarom niet? 
 
Antwoord: Niet van toepassing, zie antwoord vraag 3. 
 



  
  

 
 
 
  
  

 
Vraag 5. zullen de herstelwerkzaamheden zijn afgerond voor de volgende festiviteit (koningsdag) in 
het park zal worden gehouden? 
 
Antwoord: Helaas is het niet gelukt om alle sporen in het gras te herstellen voor Koningsdag. 
Vanwege de zeer natte weersomstandigheden kon dit niet hersteld worden omdat dit met groot 
materiaal moet worden opgepakt. Daardoor zou alleen maar meer schade worden toegebracht, 
vandaar dat ervoor is gekozen om dit uit te stellen. 
 
 
Vraag 6. Waarom heeft de portefeuillehouder ervoor gekozen om de raad niet te informeren over de 
buiten proportionele schade aan het park? 
 
Antwoord: Het betreft hier beheer gerelateerde schade als het gevolg van een festiviteit dat is 
gehouden in het park waar een vergunning voor is afgegeven. Eventuele gevolgschade is te 
verwachten als gevolg van deze festiviteit en is onze optiek niet buitenproportioneel. Wel dient deze 
schade goed en op kosten van de organisatie opgelost te worden waarin we ook alle medewerking 
ondervinden. Omdat het hier dagelijks onderhoud betreft is er daarom ook voor gekozen om de raad 
daarover niet verder te informeren. 
 
 

Met vriendelijke groet, 

het college van de gemeente Albrandswaard, 

de secretaris,       de burgemeester, 

  
mr. drs. Florus van der Linden drs. Jolanda de Witte 
 


